
                                              

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
 
Από το αριθ. 20/2-11-2011 πρακτικό τακτικής συνεδρίασης του δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης, 
  
Αριθ. Απόφασης  512                                            Περίληψη 

«Προτάσεις – δράσεις του  Δημοτικού Συμβουλίου σχετικά με 
την τρέχουσα οικονομική συγκυρία.» 

 
Στη Ξάνθη και στο Δημαρχιακό κατάστημα, σήμερα 2 Νοεμβρίου 2011 ημέρα Τετάρτη και ώρα 18:30, 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο Ξάνθης, στην αίθουσα των συνεδριάσεων του, 
ύστερα από την αριθ.πρωτ. 59569/27-10-2011 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του Δημοτικού 
Συμβουλίου που επιδόθηκε σύμφωνα με το Νόμο στο καθένα από τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου, και 
κοινοποιήθηκε στο Δήμαρχο Ξάνθης και με την προεδρία του Προέδρου Δημαρχόπουλου Χαράλαμπου για 
να συζητήσει και να πάρει αποφάσεις στα παρακάτω θέματα της ημερήσιας διάταξης. 
Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο 33 δημοτικών Συμβούλων, βρέθηκαν παρόντες 29  
δημοτικοί σύμβουλοι, δηλαδή: 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ      ΑΠΟΝΤΕΣ  
1) Δημαρχόπουλος Χαράλαμπος (Πρόεδρος)  
2) Αγκόρτσας Απόστολος               1) Σπυριδόπουλος Νικόλαος 
3) Ανταμπούφης Νικόλαος     2) Ταρενίδης Παναγιώτης 
4) Αχμέτ Ογλού Χουσεΐν                                            3) Τοπ Ισμέτ 
5) Βασιλούδης Ηλίας      4) Τσέπελης Εμμανουήλ  
6) Βορίδης Δημήτριος   που δεν προσήλθαν στη συνεδρίαση 
7) Γιαγτζόγλου Κωνσταντίνος                       αν και νόμιμα προσκλήθηκαν.   
8) Δρεμσίζης Ιωάννης                                      
9) Ηλιάδης Θωμάς 
10) Θεοδωρίδης Αναστάσιος 
11) Καλογερής Κρίτων 
12) Καραγιαννίδου-Πατσατζή Σοφία 
13) Κολλάρος Γεώργιος                            23) Πούλιος Χρίστος 
14) Κυριακίδης Αλέξανδρος    24) Πατσίδου Δέσποινα 
15) Μαζαράκης Σπύρος    25) Τσεγγελίδης Ιωάννης 
16) Μούρκας Χρήστος                                      26) Φανουράκης Εμμανουήλ 
17) Μπεκτές Σαμπρή                                         27) Φιλίππου Φίλιππος 
18) Μπένης Δημήτριος                                      28) Φωτιάδης Νικόλαος   
19) Ξυνίδης Αθανάσιος    29) Χουσεΐν Ογλού Τιμούρ 
20) Παναγιωτίδης Γρηγόρης                              
21) Παπαδόπουλος Κυριάκος     
22) Παπασταματίου Γεώργιος 
        

Στη συνεδρίαση παραβρίσκεται και ο Δήμαρχος Ξάνθης Μιχαήλ Στυλιανίδης και ο Πρόεδρος της Δημοτικής 
Κοινότητας Κιμμερίων Μπαντάκ Μπεσήμ, ο Πρόεδρος της Τοπικής Κοινότητας Δαφνώνα Σιδηρόπουλος 
Δημήτριος και ο Πρόεδρος της Τοπικής Κοινότητας Γέρακα Γεσήρ Αϊτάν.  

 
Γίνεται μνεία ότι ο δ.σ. Χουσεΐν Ογλού Τιμούρ αποχώρησε από τη συνεδρίαση κατά τη συζήτηση του 1ου 
Θέματος της ημερήσιας διάταξης  
 

Ο Πρόεδρος Δημαρχόπουλος Χαράλαμπος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου 
και εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης έθεσε υπόψη του συμβουλίου εισήγηση όλων των 
αρχηγών παρατάξεων του Δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης η οποία έχει ως εξής: 

Σύμφωνα με ομόφωνη απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης, την Παρασκευή 30/9/2011 
συναντήθηκαν ο Δήμαρχος και οι επικεφαλής των Δημοτικών Παρατάξεων του Δήμου Ξάνθης και 
συζήτησαν σχετικά με την τρέχουσα οικονομική συγκυρία. Στη συνάντηση αποφασίστηκε να προταθεί στο 
Δημοτικό Συμβούλιο ένα πλαίσιο αιτημάτων και δράσεων ώστε να εκφραστεί η στάση του Δημοτικού 
Συμβουλίου του Δήμου Ξάνθης στα θέματα της περικοπής των πόρων της Τοπικής Αυτοδιοίκησης αλλά και 
στα νέα μέτρα φορολόγησης που επιβάλλονται. Οι προτάσεις είναι οι παρακάτω:  



α) Το Δημοτικό Συμβούλιο Ξάνθης απαιτεί την χρηματοδότηση του Δήμου από τον κρατικό 
προϋπολογισμό και ζητά από την Κυβέρνηση να δοθούν όλα τα χρήματα τα οποία οφείλονται στην Τοπική 
Αυτοδιοίκηση. Ταυτόχρονα ζητά να μην υπάρξουν περικοπές σε προγράμματα και δραστηριότητες του 
Δήμου οι οποίες σχετίζονται με τη λειτουργία σχολείων, με το «Βοήθεια στο σπίτι» και άλλες δράσεις 
κοινωνικού χαρακτήρα.  

Το Δημοτικό Συμβούλιο πιστεύει ότι στις σημερινές συνθήκες της κρίσης και της φτώχειας που έχει 
πάρει τεράστιες διαστάσεις, αυτές οι δομές του Δήμου μας πρέπει να διευρύνουν τις δραστηριότητες τους με 
νέες δράσεις, να περιλάβουν όσο το δυνατόν περισσότερους δημότες και να παρέχουν τις υπηρεσίες τους με 
το μικρότερο δυνατό κόστος (ή δωρεάν). Ταυτόχρονα προβάλλει το αίτημα της κατάργησης του ΦΠΑ στα 
είδη πλατιάς λαϊκής κατανάλωσης, στα οικιακά τιμολόγια των πρώην ΔΕΚΟ, στους τομείς της εκπαίδευσης 
και της υγείας. 

β) Το Δημοτικό Συμβούλιο αποφασίζει να εξαντληθούν από το Δήμο Ξάνθης όλες οι δυνατότητες που 
έχει ώστε να μην απολυθεί ούτε ένας εργαζόμενος του Δήμου μας είτε άμεσα είτε έμμεσα με τη μορφή του 
μέτρου της εφεδρείας. Αντίθετα, ζητείται η ενίσχυση σε προσωπικό, κυρίως στις δομές κοινωνικού 
χαρακτήρα όπως οι Βρεφονηπιακοί και Παιδικοί Σταθμοί ώστε να καλυφθούν οι ανάγκες πολλών άνεργων 
ζευγαριών.  

Ταυτόχρονα, το Δημοτικό Συμβούλιο υποστηρίζει την υλοποίηση μέτρων για την ανακούφιση των 
οικονομικά αδύναμων όπως είναι η μείωση του απαραίτητου ετήσιου αριθμού ενσήμων για τις πρόνοιες των 
ανέργων.   

γ) Το Δημοτικό Συμβούλιο Ξάνθης προτρέπει τις Σχολικές Επιτροπές του Δήμου μας να συντονίσουν 
τη δράση τους με τους συλλόγους των εκπαιδευτικών και τους συλλόγους γονέων και κηδεμόνων στην 
κατεύθυνση της άμεσης επίλυσης του προβλήματος χορήγησης των βιβλίων και της εξασφάλισης των 
πιστώσεων για τη συντήρηση, τη θέρμανση, την ασφάλεια και την υγιεινή των σχολικών χώρων.  

Το Δημοτικό Συμβούλιο προτρέπει τα Ν.Π.Δ.Δ να προχωρήσουν σε αποφάσεις που στόχο θα έχουν 
τη περαιτέρω μείωση των τροφείων και των διδάκτρων για τις οικογένειες με χαμηλό εισόδημα και την 
κατάργησή τους για όσους βρίσκονται κάτω από το όριο της φτώχειας. Επίσης, καλεί το Διοικητικό 
Συμβούλιο της ΔΕΥΑΞ να πάρει όλα τα αναγκαία μέτρα διευκόλυνσης των συνδημοτών μας οι οποίοι 
αδυνατούν να ανταποκριθούν στις οικονομικές τους υποχρεώσεις με στόχο να μη λείψει το νερό από κανένα 
σπίτι του δήμου μας.  

δ) Το Δημοτικό Συμβούλιο ενισχύει το πρόσφατο ψήφισμα του για τα διόδια της Εγνατίας Οδού, 
προβάλλοντας τη διατήρηση του δημόσιου χαρακτήρα της διαχείρισής της. Τα προτεινόμενα διόδια στην 
Περιφέρειά μας δεν πρέπει να είναι άλλο ένα εισπρακτικό μέτρο που θα επιβαρύνει κυρίως τους κατοίκους 
της. Το Δημοτικό Συμβούλιο υποστηρίζει μέτρα διόρθωσης αυτής της κατάστασης όπως το ιδιαίτερα 
χαμηλό αντίτιμο αλλά και ειδικές πρόνοιες για τους κατοίκους που είναι καθημερινοί χρήστες της οδού.    

ε) Το Δημοτικό Συμβούλιο αποφασίζει να εξουσιοδοτήσει τον Δήμαρχο Ξάνθης και το Προεδρείο του 
να προχωρήσουν σε παράσταση προς την τοπική διοίκηση της ΔΕΗ με σκοπό να ζητήσουν να ληφθούν από 
τη μεριά της όλες οι απαραίτητες αποφάσεις ώστε να μην κοπεί το ρεύμα σε κείνες της ομάδες των 
συμπολιτών μας που αντικειμενικά αδυνατούν να εξοφλήσουν τους λογαριασμούς τους. Επιπρόσθετα να 
ζητήσουν την ευρύτερη δυνατή παράταση στην εξόφληση τέτοιων λογαριασμών. 

Ο δ.σ. Παναγιωτίδης Γρηγόρης πρότεινε στο σώμα να συμπληρωθεί στην εισήγηση των επικεφαλής 
των δημοτικών παρατάξεων και το παρακάτω κείμενο και κάλεσε το σώμα να το υπερψηφίσει. 

«Το Δημοτικό Συμβούλιο αποφασίζει να ζητήσει ειδική ρύθμιση για μειωμένο συντελεστή τέλους 
ακινήτων, που βρίσκονται σε προβληματικές παραμεθόριες περιοχές, ειδικότερα σε χωριά κάτω από 500 
κατοίκους, σύμφωνα με τα τελευταία στοιχεία της τελευταίας απογραφής του 2011». 
Τέλος ο Πρόεδρος  κάλεσε το Σώμα να αποφασίσει σχετικά.  

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
Ύστερα από διαλογική συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων,  

Α) ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 
α) Το Δημοτικό Συμβούλιο Ξάνθης απαιτεί την χρηματοδότηση του Δήμου από τον κρατικό 

προϋπολογισμό και ζητά από την Κυβέρνηση να δοθούν όλα τα χρήματα τα οποία οφείλονται στην Τοπική 
Αυτοδιοίκηση. Ταυτόχρονα ζητά να μην υπάρξουν περικοπές σε προγράμματα και δραστηριότητες του 
Δήμου οι οποίες σχετίζονται με τη λειτουργία σχολείων, με το «Βοήθεια στο σπίτι», με την διεύρυνση του 
προγράμματος «Βοήθεια στο σπίτι» και σε μοναχικά άτομα χωρίς προϋποθέσεις και άλλες δράσεις 



κοινωνικού χαρακτήρα.  
Το Δημοτικό Συμβούλιο πιστεύει ότι στις σημερινές συνθήκες της κρίσης και της φτώχειας που έχει 

πάρει τεράστιες διαστάσεις, αυτές οι δομές του Δήμου μας πρέπει να διευρύνουν τις δραστηριότητες τους με 
νέες δράσεις, να περιλάβουν όσο το δυνατόν περισσότερους δημότες και να παρέχουν τις υπηρεσίες τους με 
το μικρότερο δυνατό κόστος (ή δωρεάν). Ταυτόχρονα προβάλλει το αίτημα της κατάργησης του ΦΠΑ στα 
είδη πλατιάς λαϊκής κατανάλωσης, στα οικιακά τιμολόγια των πρώην ΔΕΚΟ, στους τομείς της εκπαίδευσης 
και της υγείας. 

β) Το Δημοτικό Συμβούλιο αποφασίζει να εξαντληθούν από το Δήμο Ξάνθης όλες οι δυνατότητες που 
έχει ώστε να μην απολυθεί ούτε ένας εργαζόμενος του Δήμου μας είτε άμεσα είτε έμμεσα με τη μορφή του 
μέτρου της εφεδρείας. Αντίθετα, ζητείται η ενίσχυση σε προσωπικό, κυρίως στις δομές κοινωνικού 
χαρακτήρα όπως οι Βρεφονηπιακοί και Παιδικοί Σταθμοί ώστε να καλυφθούν οι ανάγκες πολλών άνεργων 
ζευγαριών.  

Ταυτόχρονα, το Δημοτικό Συμβούλιο υποστηρίζει την υλοποίηση μέτρων για την ανακούφιση των 
οικονομικά αδύναμων όπως είναι η μείωση του απαραίτητου ετήσιου αριθμού ενσήμων για τις πρόνοιες των 
ανέργων.   

γ) Το Δημοτικό Συμβούλιο Ξάνθης προτρέπει τις Σχολικές Επιτροπές του Δήμου μας να συντονίσουν 
τη δράση τους με τους συλλόγους των εκπαιδευτικών και τους συλλόγους γονέων και κηδεμόνων στην 
κατεύθυνση της άμεσης επίλυσης του προβλήματος χορήγησης των βιβλίων και της εξασφάλισης των 
πιστώσεων για τη συντήρηση, τη θέρμανση, την ασφάλεια και την υγιεινή των σχολικών χώρων.  

Το Δημοτικό Συμβούλιο προτρέπει τα Ν.Π.Δ.Δ να προχωρήσουν σε αποφάσεις που στόχο θα έχουν 
τη περαιτέρω μείωση των τροφείων και των διδάκτρων για τις οικογένειες με χαμηλό εισόδημα και την 
κατάργησή τους για όσους βρίσκονται κάτω από το όριο της φτώχειας. Επίσης, καλεί το Διοικητικό 
Συμβούλιο της ΔΕΥΑΞ να πάρει όλα τα αναγκαία μέτρα διευκόλυνσης των συνδημοτών μας οι οποίοι 
αδυνατούν να ανταποκριθούν στις οικονομικές τους υποχρεώσεις με στόχο να μη λείψει το νερό από κανένα 
σπίτι του δήμου μας.  

δ) Το Δημοτικό Συμβούλιο αποφασίζει να εξουσιοδοτήσει τον Δήμαρχο Ξάνθης και το Προεδρείο του 
να προχωρήσουν σε παράσταση προς την τοπική διοίκηση της ΔΕΗ με σκοπό να ζητήσουν να ληφθούν από 
τη μεριά της όλες οι απαραίτητες αποφάσεις ώστε να μην κοπεί το ρεύμα σε κείνες της ομάδες των 
συμπολιτών μας που αντικειμενικά αδυνατούν να εξοφλήσουν τους λογαριασμούς τους. Επιπρόσθετα να 
ζητήσουν την ευρύτερη δυνατή παράταση στην εξόφληση τέτοιων λογαριασμών. 

ε) Το Δημοτικό Συμβούλιο αποφασίζει να ζητήσει ειδική ρύθμιση για μειωμένο συντελεστή τέλους 
ακινήτων, που βρίσκονται σε προβληματικές παραμεθόριες περιοχές, ειδικότερα σε χωριά κάτω από 500 
κατοίκους, σύμφωνα με τα τελευταία στοιχεία της τελευταίας απογραφής του 2011. 

Β) ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  
 Το Δημοτικό Συμβούλιο ενισχύει το πρόσφατο ψήφισμα του για τα διόδια της Εγνατίας Οδού, 

προβάλλοντας τη διατήρηση του δημόσιου χαρακτήρα της διαχείρισής της. Τα προτεινόμενα διόδια στην 
Περιφέρειά μας δεν πρέπει να είναι άλλο ένα εισπρακτικό μέτρο που θα επιβαρύνει κυρίως τους κατοίκους 
της. Το Δημοτικό Συμβούλιο υποστηρίζει μέτρα διόρθωσης αυτής της κατάστασης όπως το ιδιαίτερα 
χαμηλό αντίτιμο αλλά και ειδικές πρόνοιες για τους κατοίκους που είναι καθημερινοί χρήστες της οδού.   

Ο δ.σ. Κολάρος Γεώργιος μειοψήφησε στη συγκεκριμένη απόφαση που αφορά τα διόδια, διότι δεν 
συμφωνεί να υπάρχουν τα συγκεκριμένα διόδια. 
…………………………………………………………………………………………………  
Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφτηκε όπως ακολουθεί. 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
      Ο Πρόεδρος       Τα μέλη 
Δημαρχόπουλος Χαράλαμπος                        (Ακολουθούν υπογραφές) 
(Υπογραφή) 

Ακριβές απόσπασμα 
Ξάνθη 12-11-2011 

Με εντολή Δημάρχου 
Η Ειδική Γραμματέας του Δημ.Σ/λίου 

 
Αμπατζή Ευθυμία 
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